
Zápis ze schůze výboru SVJ konané ve středu 10. 7. 2007 
  

Přítomni: Daniel Horák, Miloš Zemánek, Milena Doubravová, Lucie Šenková, Iva 

Jungrová, Pavel Chuchma 

  

1. Výbor vzal na vědomí nabídku na snížení příkonu výměníku od SFM. Bude projednána 

s ing. Vospělem z SBD. 

2. Výbor vzal na vědomí rezignaci na členství ve výboru od Daniela Horáka. Do výboru 

nastoupila paní Iva Jungrová, která byla zvolena shromážděním jako náhradník. 

3. Výbor vzal na vědomí rezignaci na funkci mítopředsedy od pana Zemánka. 

4. Výbor vzal na vědomí návrh dohody na vyrovnání od Austisu. Bude vypracována 

odpověd po dohodě s SBD. 

5. Byla nalezena chyba v rozpočtu tepla od firmy Ulimex. Bude požádáno o jeho předělání, 

což pravděpodobně ještě spozdí vyúčtování roku 2006. 

6. Nebyla odsouhlasena účetní závěrka od SBD roku 2007. Bude podána žádost na SBD o 

vypracování dodatku. 

7. Byla odsouhlasena smlouva o dílo s Miroslavem Horáčkem na údržbu vzduchotechniky. 

8. Byla odsouhlasena smlouva o dílo s firmou Stera na údržbu garážových vrat. 

9. Bude nainstalována vzpěra do vchodových dveří ve dvou vchodech a bude osazeno 

bezpečnostní kování do dveří mezi garáží a výtahy. 

  

  

Zapsal: Pavel Chuchma 

 


